
 

 

Zápis č. 03/2022 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 31.10.2022 ve 13:00h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Štěpán Říha, Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý, Stanislav 

Němec, František Stejskal, Jan Macharáček, Jozef Regec, Jiří Zorník 

Omluveni: Josef Vrba, Petr Vrážel 

 

Revizní komise: Kamila Benčová, omluveni – Josef Hrazdíra, Jana Kavanová 

Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS, Marta 

Gabrielová – zápis, Nikola Siváková 

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 

2. Informace předsedy JmKO ČUS 

3. Informace krajského referenta 

4. Anketa Sportovec roku 2022 

5. Informace ze spolků, v nichž je JmKO členem 

6. Různé, diskuse 

 

1) Úvod 

Pan předseda Vojtěch Bártek – přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná.  

 

2) Informace předsedy JmKO ČUS 

Pan předseda Vojtěch Bártek – kvitujeme, že náš předseda Miroslav Jansta dostal ocenění 

prezidenta republiky. 

 

3) Informace krajského referenta 

Krajský referent Jakub Koudelka informoval o tom, že KO má finance z kraje na pořádání 

akcí. Na činnost pak finance z NSA, které jsou na základě výzvy vyplaceny ve druhé polovině 

roku. Dále informoval, že předfinancování z ČUS je ohroženo. 

Předseda Vojtěch Bártek navrhl, aby okresy poskytli informace o aktuálním stavu financí, 

abychom měli přehled, jak na tom jsou. 

Bližší informace budou členům krajské rady sděleny po schůzce s p. Vítězslavem Holubem, 

kde bude blíže diskutována situace ohledně financováním z NSA a předfinancováním ČUS. 

Dalším bodem krajské rady byla diskuze ohledně sportovního veletrhu Life! v termínu 4.11.-

6.11.2022. V sobotu 5.11. jej má navštívit také hejtman JmK Mgr. Jan Grolich a primátorka 

města Brna JUDr.  Markéta Vaňková.  

Následně byly rozebrány základní body porady ze dne 20.10.2022 v Rytířsku.  

 

4) Anketa Sportovec roku 

Krajský referent Jakub Koudelka navrhl, aby jednotlivé okresy stanovily předběžný termín 

Sportovce okresu. Na základě dotazu p. Kolesy navrhl p. Koudelka přesun vyhlášení ankety 

ze začátku roku 2023 na měsíc květen z důvodu úspor v souvislosti s prudkým nárůstem cen 

energií.  

 



 

 

Členové byli informování o slavnostním spuštění hlasování 4.11.2022 v rámci zahájení 

veletrhu Life!  

P. Moudrý informoval, že město Vyškov podporuje pořádání akce Sportovec okresu, a dále 

shání finance z řad sponzorů. Zároveň vyjádřil obavu, zde letos budou sponzoři ochotni akci 

podpořit.  

P. Bártek ukončil téma ankety Sportovec roku hodnocením, že se jedná o významnou akci, 

kterou by bylo dobré nadále zachovat.  

 

5) Informace ze spolků, v nichž je JmKO členem 

Dále byly diskutovány změny ve spolku Regionální sport a členové rady byli informování o 

rozšíření výboru. Předsedou spolku zůstává předseda p. Jiří Zorník, nově jmenovaní 

místopředsedové p. Jozef Regec a p. Zdeněk Kolesa. 

Dále byl diskutován projekt Sport ve školách. p. Nikola Siváková informovala o zapojení 

jednotlivých škol, přičemž je aktuálně zapojeno 18 škol s 29 kroužky, pro další 2 školy se 

stále hledají trenéři. 

 

6) Diskuse, různé 

Krajský referent Jakub Koudelka navrhl stanovení termíny příští Krajské rady předem, s čímž 

všichni zúčastnění souhlasili. Odsouhlasený termín je stanoven na 5.12.2022 ve 13:00 hodin.   

 

P. Stejskal informoval o pořádání valné hromady, na kterou se z 90 členů se dostavilo pouze 

19, přičemž se převážně jednalo o pravidelné účastníky.  

 

Posledním bodem Krajské rady byla diskuze na téma cen energií na hale Morenda. Brněnské 

teplárny zdražili o 143 %, a je tak do konce roku třeba uhradit 750 000Kč, přičemž loni byla 

částka pouhých 180 000Kč. Do konce roku bude zaslán návrh rozpočtu na rok 2023.  

 

Po vyčerpání příspěvků do diskuse pan předseda poděkoval přítomným a ukončil jednání. 

 

 

 

Vojtěch Bártek – předseda 

 

V Brně dne 31 .10.2022 

Zapsala: M. Gabrielová 


